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Geen groene achtergrond.. welke achtergrond 

heb je dan wel? Ik heb de universitaire opleidingen 

Bedrijfskunde en Zorgmanagement afgerond en werker-

varing opgedaan bij de rijksoverheid en in het bedrijfs-

leven. Momenteel ben ik werkzaam in een ziekenhuis. 

Daar houd ik me bezig met de contractering van zorg-

verzekeraars.

Welke culturele groep beschouw je als de jouwe, 

naast Nederlanders? Ik voel me verbonden met de 

Chinese gemeenschap in Nederland.

Je bent gevraagd voor KKIG omdat je een groot 

netwerk hebt. Wat voor netwerk is dat? Ik heb 

bestuurlijke functies vervuld bij de Chinese studenten-

vereniging en de koepelorganisatie voor multicultu-

rele studentverenigingen aan de Erasmus Universiteit 

Rotterdam. Daarnaast ben ik actief geweest voor het 

Multicultureel Netwerk Rijksambtenaren. Op deze wijze 

heb ik een breed en gevarieerd netwerk opgebouwd.

Hoe wordt er in je culturele groep tegen de 

groene of agrarische sector aangekeken? Een deel 

van de Chinese gemeenschap in Nederland associeert 

de groene sector met een boerenbestaan en weinig toe-

komstperspectief. Deze denkbeelden die men heeft over 

de sector zijn natuurlijk achterhaald. In China zelf wordt 

inmiddels heel anders gekeken naar de groene sector in 

Nederland. Niets voor niets komen Chinese delegaties 

en studenten naar Nederland om kennis op te doen van 

onze landbouwtechnologie.

Kijk je zelf er anders tegen groen aan nu je meer 

informatie hebt gekregen? De groene sector is veel 

innovatiever en nog meer tech-gedreven dan ik eerder 

dacht. 

Wat zou helpen om meer jongeren uit diverse cul-

turele groepen bij groen te betrekken, denk je? 

De groene sector kampt bij sommigen met een imago-

probleem. Onbekend maakt onbemind. De jongeren en 

de ouders kennen zelf geen rolmodellen of voorbeelden 

uit hun omgeving in Nederland, waardoor zij hun oor-

deel over de sector alleen kunnen vormen op basis van 

vooroordelen. Laat de jongeren kennismaken hoe het is 

om groen onderwijs te volgen door middel van meeloop-

dagen of proef-studeren en betrek hun ouders hierbij. 

Communiceer ook wat de toekomstperspectieven en 

internationale mogelijkheden zijn. Op deze manier kan 

het imagoprobleem worden tegengegaan.

Heb je een persoonlijk motto waar andere jonge 

mensen ook iets aan kunnen hebben? Durf voor 

jezelf te kiezen, het is jouw eigen toekomst.

Met wat voor soort vragen kunnen groene 

onderwijsinstellingen jou benaderen? Ik ben 

graag bereid om met  onderwijsinstellingen mee te 

denken hoe multiculturele jongeren te interesseren 

voor het groen onderwijs.

Jason Li is te bereiken via zijn LinkedIn profiel: 

http://nl.linkedin.com/in/jasonwhli.
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De focusgroep van Kies Kleur in Groen bestaat uit mensen die een netwerk in één 
of meer culturele groepen hebben of in groepen met onbenut arbeidspotentieel. De 
focusgroepleden hebben géén groene achtergrond, maar zijn wel ingevoerd in de groene 
wereld en het groene onderwijs. Dat maakt ze tot uitstekende verbinders. In het Kies Kleur 
in Groen magazine stellen we ze aan je voor. Neem gerust contact met hen op.

Geen groene achtergrond.. welke achtergrond 

heb je dan wel? Ik ben afgestudeerd in Bestuurskunde 

aan de Vrije Universiteit in Amsterdam. Verder ben ik 

voetbaltrainer en actief binnen verscheidene organisa-

ties die zich met ontwikkelingssamenwerking bezighou-

den (NGO’s).

Welke culturele groep beschouw je als de jouwe, 

naast Nederlanders? Ik voel mij op de eerste plaats 

Amsterdammer, daarnaast Turks en Nederlands.

Je bent gevraagd voor KKIG omdat je een groot 

netwerk hebt. Wat voor netwerk is dat? Een net-

werk binnen het hoger onderwijs. Ik ben heel lang actief 

geweest binnen verscheidene verenigingen en raden. 

Daarnaast heb ik een groot netwerk  opgebouwd binnen 

de Turkse gemeenschap in Nederland door mijn werk 

voor Turkse NGO’s.

Hoe wordt er in je culturele groep tegen de 

groene of agrarische sector aangekeken? Te wei-

nig. Ik weet dat niet-westerse minderheden in Nederland 

weinig animo tonen voor de groene of agrarische sector, 

terwijl ik wel zeker weet dat er interesse zou zijn als 

men er meer van wist. Er zouden dus tussen beide werel-

den bruggen geslagen moeten worden.

Kijk je zelf anders tegen groen aan nu je meer 

informatie hebt gekregen? Jazeker, ik was mij er niet 

van bewust dat we in Nederland zo actief inzetten op 

groen, ook wist ik niet dat men in het onderwijs snakt 

naar meer leerlingen op dit gebied. Persoonlijk ben ik 

altijd een grote voorstander geweest van groen.

Wat zou helpen om meer jongeren uit diverse cul-

turele groepen bij groen te betrekken, denk je? 

Wat mij betreft is het geen onwil, maar onwetendheid. 

Er zal dus gekeken moeten worden naar mogelijkheden 

om jongeren mee te nemen in de wereld van groen en te 

laten zien wat er allemaal mogelijk is. Belangrijk is wel 

dat je goed gaat levelen met de jongeren, want je hebt 

maar één kans om een goede indruk te maken. 

Heb je een persoonlijk motto waar andere jonge 

mensen ook iets aan kunnen hebben? Ja zeker, een 

quote van de grote filosoof, een van mijn inspiratiebron-

nen, Rumi “Yesterday I was clever, so I wanted to change 

the world. Today I am wise, so I’m changing myself!”

Met wat voor soort vragen kunnen groene onder-

wijsinstellingen jou benaderen? Hoe ze op een 

goede manier binnen kunnen komen bij jongeren uit 

mijn culturele groepen!

Mehmet Akkoç is te bereiken via e-mail: 

mhmt.akkoc@gmail.com


